
 
Valtuutettu Eero Tuokilan ja neljän muun valtuutetun aloite uuden paikoitusalueen tekemiseksi 
Sauvosaareen liikuntakeskittymäalueelle 
 
Kaupunginvaltuusto 10.03.2025 § 20  
  
  

Valtuutettu Eero Tuokila esitti seuraavan aloitteen: 
 
Kemin uuden liikuntahallin Areenan valmistuttua oltiin jo aiemmin 
huolissaan autojen paikoituspaikkojen riittävyydestä. Nykyinen tilanne on 
se, että se on ollut jo nyt Areenan päivittäisen käytön seurauksena, 
riittämätön. Olen sen itse todennut siellä useasti käydessä kun ei tahdo 
parkkipaikkaa löytyä alueelta. Mikä mahtaa olla tilanne kun siellä on jokin 
mittavampi tapahtuma? Toki katujen varteen mahtuu edelleenki mutta 
esitänkin seuraavaa ratkaisua ko ongelmaan. 
 
Meillä on ko alueella puistoksi merkitty alue joka on entisen tyttölyseon 
Meripuistokadun puolella. Se on nähdäkseni hyvin vähällä käytöllä vaikka 
siellä on viihtyvyyteen satsattu kovin paljon. Sen meren puolella on 
metallinen taideteos. 
 
Esitänkin, että tästä alueesta otettaisiin käyttöön 2/3-osaa paikoitusalue 
käyttöön. Siihen saataisiin vinopaikoituksella useita kymmeniä 
parkkipaikkoja. Meren puolelle jäisi viel alue johon jäisi em taideteos ja 
mahdolliset puistomaiset elementit penkkeineen ja istutuksineen. Tällä 
toimenpiteellä voisimme helpottaa Areenan ja uimahallin kävijöiden 
akuuttia parkkipaikkapuutetta hyvin kustannustehokkaalla tavalla. 
 

Päätös Aloite lähetettiin kaupunginhallitukselle tarvittavia toimenpiteitä varten. 
 
 
Kaupunginhallitus 17.03.2025 § 102  
 
 
Valmistelu  

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Matti Ruotsalainen  

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus toteaa, että aloite ei ole kaupunkistrategian VihreäKemi 

tavoitteen mukainen ja se ei aloita  kaavamuutoksen laadintaa 
valtuustoaloitteen johdosta. Alueen pysäköintiratkaisuja voidaan tarkastella 
osana uuden uimahallin ja yläkoulun hankesuunnittelua.  
 
Kaupunginhallituksen vastaus saatetaan valtuuston tietoon vastauksena 
Eero Tuokilan valtuustoaloitteeseen 
 

Päätös Kaupunginhallitus totesi, että aloite ei ole kaupunkistrategian VihreäKemi 
tavoitteen mukainen ja se ei aloita kaavamuutoksen laadintaa 
valtuustoaloitteen johdosta. Alueen pysäköintiratkaisuja voidaan tarkastella 
osana uuden uimahallin ja yläkoulun hankesuunnittelua.  
 
Kaupunginhallituksen vastaus saatetaan valtuuston tietoon vastauksena 
Eero Tuokilan valtuustoaloitteeseen. 

 
  



 
Kaupunginvaltuusto 07.04.2025 § 35  
174/10.03.00.00/2025  
      
 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus esittää, että valtuusto merkitsee kaupunginhallituksen 

vastauksen tiedoksi vastauksena Eero Tuokilan valtuustoaloitteeseen. 
 

Päätös Kaupunginvaltuusto merkitsi kaupunginhallituksen vastauksen tiedoksi 
vastauksena Eero Tuokilan valtuustoaloitteeseen. 

 
 


